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Z Á P I S N I C A  

ZO  ZASADNUTIA  VALNÉHO  ZHROMAŽDENIA  SZ  CHPH 
konaného dňa 29. marca 2025 

 

Prítomní: Prezident Zväzu – RNDr. Daniel Dudzik 

Členovia VZ SZ CHPH 

Členovia prezídia SZ CHPH  

Členovia ÚKK SZ CHPH 

                        Sekretár Zväzu – Ing. Pavol Javorček 

                        Prítomnosť overená prezenčnou listinou z rokovania 

 

Program rokovania: 

  1.   Otvorenie zasadnutia 

  2.   Potvrdenie novo-delegovaných členov VZ SZ CHPH 

  3.   Schválenie zapisovateľa z rokovania, overovateľov zápisnice 

  4.   Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho VZ 

  5.   Správa prezidenta SZ CHPH a plnenie hlavných úloh v roku 2024 

  6.   Správa o činnosti ÚKK za rok 2024 

  7.   Informácie z rokovaní FCI a Stredoeurópskej federácie 

  8.   Schválenie ročnej účtovnej uzávierky za rok 2024 

  9.   Schválenie návrhu rozpočtu na rok 2025 

  10. Návrh na zvolanie XII. Zjazdu SZ CHPH   

  11. Správa o činnosti ÚDS SZ CHPH   

  12. Zmeny, doplnky poriadkov a súťaží 

  13. Diskusia 

  14. Ocenenie chovateľov, ktorí úspešne reprezentovali SZ CHPH na    

        9. Stredoeurópskej výstave v Maďarsku (do 6. miesta) 

  15. Uznesenia a záver rokovania 

 

 

Priebeh rokovania: 

 

K bodu 1:  Otvorenie zasadnutia 

Zasadnutie otvoril prezident SZ CHPH - RNDr. Daniel Dudzik.   

Plénum oboznámil s programom zasadnutia a vyzval delegátov, či chcú doplniť program 

rokovania uvedený v pozvánke. Podaný nebol žiaden návrh na doplnenie programu. Následne 

bol program jednomyseľne schválený. 

 

K bodu 2:  Potvrdenie novo-delegovaných členov VZ SZ CHPH 

Podľa § 12, odsek 1 Stanov SZ CHPH plénum VZ potvrdilo členov VZ SZ CHPH:  

za OZ CHPH Ružomberok: Jaroslav Kmoško   

za OZ CHPH Nitra: Michal Rajčáni  

za OZ CHPH Kysucké Nové Mesto: Rastislav Macejko  

za OZ CHPH Kežmarok: Ing. Alojz Timko  

 

Podľa § 12, odsek 1 Stanov SZ CHPH plénum VZ potvrdilo na jedno zasadnutie: 

za OZ CHPH Topoľčany: Peter Borcha – písomne poverený 
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za OZ CHPH Žilina: Ľubomír Valíček - písomne poverený štatutár OZ CHPH  

za OZ CHPH Bardejov: Ing. Jozef Bednár – písomne poverený 

 

K bodu 3:  Schválenie zapisovateľa z rokovania, overovateľov zápisnice 

Návrh na zapisovateľa z rokovania – Ing. Pavol Javorček. Iný návrh nebol podaný a 

navrhnutý bol jednomyseľne schválený. 

Za overovateľov zápisnice boli navrhnutí: František Vaňo a Mgr. Gabriel Novotný. Iné 

návrhy neboli podané a navrhnutí boli jednomyseľne schválení.  

Do návrhovej komisie členov VZ boli navrhnutí: Ing. Pavol Korbaš, Mgr. František Špila 

a Marián Petruš. Navrhnutí boli jednomyseľne schválení. 

Návrhová komisia skonštatovala, že na zasadnutí je prítomných 35 delegátov s hlasom 

rozhodujúcim a 6 delegáti nie sú prítomní na rokovaní, takže VZ SZ CHPH je uznášania 

schopné. 

Okrem delegátov s hlasom rozhodujúcim sa zasadnutia zúčastnili s hlasom poradným traja 

členovia Prezídia SZ CHPH, traja členovia ÚKK a sekretár Zväzu. 

 

K bodu 4:  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho VZ 

Uložené uznesenia prijaté na predchádzajúcom rokovaní VZ SZ CHPH boli splnené okrem 

bodu 3. a 4.  

Absolvovanie školenia na ochranu osobných údajov (GDPR) štatutárnymi zástupcami 

a zaslanie kópie certifikátu GDPR na sekretariát SZ CHPH nebolo splnené všetkými OZ 

CHPH. Navrhlo a schválilo sa tento bod dať opäť do uznesení s termínom stálym.  

Bod 4. taktiež nebol splnený, pričom prezident SZ CHPH plénu objasnil príčiny 

nezverejnenia medzinárodného štandardu poštového holuba. 

 

K bodu 5: Správa prezidenta SZ CHPH a plnenie hlavných úloh v roku 2024 

V správe prezident SZ CHPH podrobne rozobral dianie a činnosť vo Zväze v roku 2024. 

Dôrazne pripomenul organizačným jednotkám úlohy, ktoré pre nich vyplývajú z platnej 

legislatívy a ktoré musia bezpodmienečne plniť z titulu, že sú právnymi subjektmi. 

Informoval o poklese členskej základne za posledné obdobie ako aj klesajúcich počtoch 

objednávaných krúžkov pre poštové holuby za posledné roky. Podrobne rozobral naše 

výsledky na medzinárodných podujatiach a poukázal na to, že naši chovatelia sú na vysokej 

odbornej úrovni. Vlastnia kvalitné holuby, s ktorými vedia pracovať, ale v pretekoch, ktoré sa 

u nás organizujú, nemajú možnosť dosiahnuť nižšie koeficienty, kvôli nízkym počtom 

holubov, ktoré sú nasadzované na preteky. Ak nechceme, aby sa nám konkurencia vzdialila, 

je potrebné zmeniť systém organizácie pretekov. Navrhol systém stabilných regiónov, ktoré 

by si vytvorili OZ CHPH do konca roka a na XII. zjazde by ich nemennosť a stabilita bola 

schválená na štyri roky. Týmto spôsobom by sa vyriešilo aj začlenenie jednotlivých 

chovateľov a ZO CHPH, ktoré by sa po prípadnom zániku,  stali členmi OZ CHPH 

v príslušnom regióne. Systém stabilných regiónov by zároveň uľahčil prácu funkcionárom, 

odpadli by im každoročné zložité jednania pred každou sezónou. 

Všeobecne informoval o organizovaní CV 2025. V správe tiež hovoril o fenoméne 

nevystavovania holubov víťaznej kolekcie CV chovateľmi na medzinárodných výstavách, na 

základe čoho bude dnes predložený návrh na doplnenie výstavného poriadku. 

Poďakoval všetkým funkcionárom i chovateľom za vykonanú prácu v roku 2024 a zaželal 

všetkým dobrú a úspešnú pretekovú sezónu 2025. 

 

 

 

 



K bodu 6: Správu o činnosti ÚKK za rok 2024 – predniesol pán Ladislav Kováč. 

Za ÚKK informoval o vykonaných kontrolách členmi ÚKK. Hovoril o riešení podnetov a 

problémov v OZ CHPH Spiš a OZ CHPH Komárno. Ďalej informoval o kontrole 

pokladne, vedenia účtovníctva SZ CHPH a hospodárení Zväzu za rok 2024. 

 

K bodu 7: Informácie z rokovaní FCI a Stredoeurópskej federácie – predniesol Ing. 

Daniel Krajčík PhD. 

Informoval o žalobe podanej medzinárodným olympijským výborom na FCI o používaní loga 

olympiády ako aj názvu „olympiáda“. V budúcnosti zrejme už nebude možné počas výstav 

poštových holubov používať päť kruhov v logách olympiád ako aj názov olympiáda. Ďalšia 

medzinárodná výstava (pôvodne olympiáda) bude organizovaná v meste Dortmund 

v Nemecku v termíne 5. 2. až 8. 2. 2026.  

Podal informácie zo zasadnutia Stredoeurópskej federácie.  

Ďalej hovoril o rozhodnutí Európskej komisie a príprave legislatívy, kde poštový holub bol 

zaradený do všeobecnej kategórie – Aves (vtáky), na ktoré by sa vzťahovalo pri prevoze 

mimo územia krajiny vypĺňanie veterinárneho certifikátu TRACES. O týchto veciach sa však 

ďalej rokuje v EK.  

Na záver poinformoval o zaslaní holubov na Majstrovstvá sveta mladých holubov do 

Francúzska ako aj organizovaní Európskych majstrovstiev v Portugalsku (MIRA) a možnosti 

účasti  našej federácie. 

 

K bodu 8: Schválenie ročnej účtovnej uzávierky za rok 2024 

Správu o hospodárení Zväzu a ročnej účtovnej uzávierke za rok 2024 predniesol predseda 

ekonomickej komisie Ing. Lukáš Chytil. Rokovacie materiály o hospodárení zväzu obdŕžali 

členovia VZ v prílohe pozvánky na rokovanie. Pripomienky  plénom neboli vznesené. 

Ročná účtovná uzávierka za rok 2024 bola následne hlasovaním Valným zhromaždením 

Slovenského zväzu chovateľov poštových holubov schválená. 

Hlasovanie: za: 35    proti: 0  zdržal sa: 0 

 

K bodu 9: Návrh rozpočtu SZ CHPH na rok 2025 opäť predniesol Ing. Lukáš Chytil. 

Návrh rozpočtu Zväzu pre rok 2025 bol taktiež členom VZ zaslaný spoločne s pozvánkou.  

Objasnil niektoré fakty, ktoré boli zohľadnené pri tvorbe rozpočtu. Žiadne pripomienky 

neboli vznesené. 

Samostatným hlasovaním bol rozpočet SZ CHPH na rok 2025 schválený. 

Hlasovanie: za: 35    proti: 0  zdržal sa: 0 

 

K bodu 10: Návrh na zvolanie XII. Zjazdu SZ CHPH – prečítal RNDr. Daniel Dudzik.  

Stanovený bol kľúč na počet delegátov pre jednotlivé OZ CHPH, termín a miesto konania sa 

zjazdu. Prezídium do septembrového zasadnutia prezídia stanoví harmonogram prípravy  

zjazdu. Organizačne, materiálne a technicky pripraví rokovanie p. Ing. Daniel Krajčík. 

 

K bodu 11: Správu o činnosti ÚDS SZ CHPH  – predniesol Ing. Jozef Bednár.  

Informoval o riešení dvoch podaní za rok 2024 a až do dnešného zasadnutia VZ. Jedno 

podanie bolo vyhodnotené ako neopodstatnené a druhé podanie je momentálne v riešení. 

Poďakoval sa členom ÚDS za ich prácu.  

 

K bodu 12:  Zmeny, doplnky poriadkov a súťaží:  

Návrh doplnkov pretekového poriadku bol v elektronickej podobe zaslaný delegátom VZ. 

Boli prerokované s členmi VZ zmeny a postupne zapracované do pretekového poriadku.  



Návrh doplnkov Pretekového poriadku bol väčšinou delegátov schválený a bude platný pre 

nasledujúce obdobie. Uverejnený bude na webovej stránke SZ. 

Predseda športovej komisie Mgr. Milan Blahovský vo svojom príspevku v krátkosti zhodnotil 

uplynulý rok, čo sa týka kontroly dokumentácie úspešných chovateľov a nezaradenie 

chovateľa do MS mladých chovateľov Marka Šoltésa z OZ Kežmarok z dôvodu nedodania 

požadovanej dokumentácie ku kontrole. Naznačil istú pasivitu funkcionárov, či chovateľov 

pri zapájaní sa do inovácii Pretekového poriadku, či oneskorených podnetoch na možné 

pochybenia pri pretekoch a zistených chýb po uzavretí pretekovej sezóny. Vyzdvihol, že k 

prehľadu a verejnej kontrole veľmi dobre napomáha výsledkový portál mypigeons.live a 

modernizácia činnosti pri nasadzovaní a vyhodnocovaní pretekov u spoločnosti Benzing, či 

Topigeon. Vyslovil prianie, aby nastávajúca sezóna nebola poznačená komplikáciami v 

športovej činnosti z dôvodov ochorení ako je SLAK, či vtáčia chrípka. 

 

Návrh doplnkov Výstavného poriadku:  

Návrh doplnkov Výstavného poriadku bol v elektronickej podobe zaslaný delegátom VZ. 

Prečítaný bol p. Ľubomírom Valíčkom. 

Predložený návrh doplnkov Výstavného poriadku SZ CHPH bol v nezmenenej podobe 

jednomyseľné schválený. 
 

K bodu 13:  Diskusia: 

A.) RNDr. Daniel Dudzik predniesol návrh, aby prezídium koordinovalo a usmerňovalo 

priebeh rajonizácie členskej základne Zväzu na báze stabilných regiónov.  Vysvetlil, že je 

potrebné stanoviť harmonogram rajonizácie a koordinovať činnosť OZ CHPH pri tejto úlohe.  

 

B) MVDr. Robert Kecskeméty podporil myšlienku stabilných regiónov. V tejto súvislosti 

však vyslovil názor, že na juhu Slovenska to bude náročné kvôli nízkej hustote OZ 

a chovateľov. Potenciálne regióny vytvorené na juhu Slovenska budú mať príliš veľkú 

rozlohu. 

Podal informáciu k registrácii chovov poštových holubov na RVPS. Tému doplnil RNDr. 

Daniel Dudzik, informoval, že Zväz už o tom rokuje so Štátnou veterinárnou a potravinovou 

správou. 

 

C.) Mgr. Milan Blahovský navrhuje porozmýšľať, či by nebolo dobré do budúcna uvoľniť 

deklarácie a výpočet výsledkov zrušením tzv. nabaľovacieho systému v regiónoch, čo by 

významne pomohlo pri tvorbe regiónov a dosahovaní lepších koeficientov športových 

kategórií. 

 

D.) Ing. Alexander Hlavatý predniesol návrh OZ CHPH Nitra na zmeny Majstrovstiev 

Slovenska a to konkrétne zrušenie časového obmedzenia začiatku a konca deklarácie 

pretekovej sezóny MS a zrušenie obmedzenia na konkrétne dni v týždni pri použití pretekov 

do tejto súťaže.   

Odpovedal p. Blahovský, že pre plnenie podmienok FCI môžu byť preteky organizované 7 

dní v týždni. Ak sú preteky zaradené do súťaži MS a IM môžu byť preteky organizované 

v piatok, sobotu, nedeľu a pondelok. Vo výnimočnom prípade po súhlase prezídia aj v utorok, 

stredu a štvrtok. Po krátkej diskusii k návrhu sa pristúpilo k hlasovaniu o návrhu.  

Hlasovaním neboli plénom dané návrhy schválené, ale napokon sa odsúhlasilo, že samostatne 

predseda športovej komisie Mgr. Milan Blahovský, môže dať v odôvodnených prípadoch 

povolenie na preloženie preteku deklarovaného do MS aj na utorok, stredu a štvrtok. 

 



E) Ing. Daniel Krajčík podporil myšlienku vytvorenia stabilných regiónov. Poukázal na 

skutočnosť, že by sa výrazne zjednodušilo začlenenie chovateľov pri zániku alebo zrušení 

oblastných združení. 

 

K bodu 14: Ocenenie reprezentantov Zväzu, ktorých holuby sa umiestnili na 1. až 6. mieste 

na IX. Stredoeurópskej výstave poštových holubov v Maďarsku. Odovzdané boli účastnícke 

diplomy. 

 

K bodu 15: Uznesenia a záver. 

Návrh na uznesenie z rokovania VZ SZ CHPH predniesol člen návrhovej komisie Ing. Pavol 

Korbaš. K návrhu neboli vznesené pripomienky. 

Výsledok hlasovania: za: 35   proti: 0  zdržal sa: 0 

 

Prezident SZ CHPH poďakoval členom VZ SZ CHPH, členom ÚKK, členom Prezídia za 

účasť na rokovaní a zaželal všetkým členom Zväzu dobrú a úspešnú pretekovú sezónu 2025. 
 

UZNESENIA ZO ZASADNUTIA VALNÉHO ZHROMAŽDENIA SZ CHPH 

konaného dňa 29. marca 2025 

 

I. Valné zhromaždenie SZ CHPH schvaľuje: 

1. Program rokovania Valného zhromaždenia SZ CHPH bez doplnkov.  

2. Zapisovateľa z rokovania - Ing. Pavol Javorček. 

3. Overovateľov zápisnice: František Vaňo a Mgr. Gabriel Novotný. 

4. Návrhovú komisiu v zložení: Ing. Pavol Korbaš, Mgr. František Špila, Marián Petruš.  

5. Správu o hospodárení Zväzu a ročnú účtovnú uzávierku za rok 2024.  

6. Rozpočet SZ CHPH na rok 2025.  

7. Doplnky Pretekového poriadku SZ CHPH (viď. príloha). 

8. Doplnky Výstavného poriadku SZ CHPH (viď. príloha). 

9.  Poverenie predsedu športovej komisie p. Blahovský na udeľovanie povolení na preloženie  

     pretekov zaradených do MS na utorok, stredu a štvrtok. 

. 

II. Valné zhromaždenie SZ CHPH podľa § 12, odseku 15, Stanov SZ CHPH zvoláva: 

XII. zjazd SZ CHPH, ktorý sa bude konať 29. marca 2026 v Nitre. 

 

III. Valné zhromaždenie SZ CHPH podľa § 11, odseku 2, Stanov SZ CHPH stanovuje 

kľúč na počet delegátov na rokovanie XII. zjazdu zvolených na oblastných konferenciách 

pred konaním zjazdu. 

Kľúč na počet delegátov pre OZ CHPH je: do 100 aktívnych členov v roku 2024 – jeden 

delegát a nad 100 aktívnych členov v roku 2024 dvaja delegáti s hlasom rozhodujúcim. Za 

delegáta na zjazd môže byť za OZ CHPH zvolený iba člen uvedený v evidenčnom liste OZ 

CHPH zaslanom na sekretariát k 28. 02. 2025. 

 

IV. Valné zhromaždenie SZ CHPH potvrdzuje zmenu členov vo Valnom zhromaždení:  

A.) v zmysle § 12 Stanov SZ CHPH potvrdzuje novo-delegovaných členov VZ SZ CHPH: 
 

1. Jaroslav Kmoško OZ CHPH Ružomberok 

2. Michal Rajčáni OZ CHPH Nitra 

3. Rastislav Macejko OZ CHPH Kysucké Nové Mesto 

4. Ing. Alojz Timko OZ CHPH Kežmarok 



 

B.) Jednorazovo zastupujúcich členov VZ SZ CHPH s hlasom rozhodujúcim: 

1. Peter Borcha  OZ CHPH Topoľčany 

2. Ľubomír Valíček OZ CHPH Žilina 

3. Ing. Jozef Bednár OZ CHPH Bardejov 

 

V. Valné zhromaždenie SZ CHPH berie na vedomie: 

1.  Správu o plnení hlavných úloh prijatých na XI. zjazde a aktuálnych úlohách, ktorú  

       predniesol prezident RNDr. Daniel Dudzik.   

2.  Správu predsedu ÚKK SZ CHPH o kontrolnej činnosti za predchádzajúci rok prednesenú  

       p. Ladislavom Kováčom. 

3.  Informatívnu správu z rokovaní FCI a Stredoeurópskej federácie prednesenú  

       viceprezidentom Zväzu Ing. Danielom Krajčíkom PhD. 

4.  Správu ÚDS za predchádzajúci rok prednesenú predsedom Ing. Jozefom Bednárom. 

 

VI. Valné zhromaždenie SZ CHPH ukladá: 

1.  Prezídiu koordinovať a usmerňovať priebeh rajonizácie členskej základne Zväzu na báze  

       stabilných regiónov, aby projekt rajonizácie - vytvorenia stabilných regiónov bol  

       ukončený do 31. 12. 2025. 

 Termín: v texte                        Zodpovedný: RNDr. Daniel Dudzik 

 

2. Stanoviť harmonogram rajonizácie a koordinovať postup OZ CHPH pri zabezpečení tejto  

 úlohy.  

       Termín: 31. 12. 2025              Zodpovední: Ing. Miroslav Vidhold, Ing. Lukáš Chytil a 

                                                                                  Ing. Jozef Bednár 

 

3.  Prezídiu SZ CHPH stanoviť harmonogram prípravy XII. zjazdu SZ CHPH. 

  Termín: 30. 09. 2025               Zodpovedný: RNDr. Daniel Dudzik 

 

4.  Organizačne , materiálne a technicky pripraviť rokovanie XII. zjazdu SZ CHPH. 

 Termín: 29. 03. 2026    Zodpovedný: Ing. Daniel Krajčík, PhD. 

 

5.    Novozvoleným štatutárom OZ CHPH absolvovať školenie na ochranu osobných údajov a  

       získať osvedčenie na spracovanie osobných údajov (GDPR). Po úspešnom absolvovaní   

       školenia, kópiu certifikátu zaslať na sekretariát SZ CHPH. 

 Termín: do 90 dní po zvolení      Zodpovední: v texte 

 

 

V Nitre, dňa 29. marca 2025    Zapísal:  Ing. Pavol Javorček   

 

Správnosť zápisu overili: František Vaňo            ....................................................... 

    Mgr. Gabriel Novotný ....................................................... 

 

                                                                                              ....................................................... 

         RNDr. Dudzik Daniel         

         prezident SZ CHPH 

 


